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DEMİRYOLU İÇİN ATSO’DA BULUŞTULAR
Türkiye’nin en büyük firmaları arasında yer 

alan Mercedes Benz Türk, A.Ş, Brisa Bridgestone 
Sabancı Lastik ve Sütaş, Ulukışla – Aksaray 

arası Demiryolunun bir an önce tamamlanması 
noktasında ATSO Başkanı Cüneyt Göktaş, Yöne-

tim Kurulu Üyeleri Ahmet Pektaş, Musa Akoda ve 
ATSO Genel Sekreteri M. Murat Yılmaz ile hizmet 

binasında bir araya geldi. Ulukışla – Aksaray 
arası Demiryolu hattının yıllardır tamamlanma-
dığını ve Lojistik Maliyetlerin her geçen gün artış 
gösterdiğini dile getiren yatırımcılar, Demiryolu 
için iş birliği çalışması yapılması gerektiğini dile 
getirdiler. Mercedes Benz Türk, A.Ş, Brisa Brid-
gestone Sabancı Lastik ve Sütaş Firmaları, yap-

tığı ortak açıklama da; Aksaray ilinde faaliyet gös-
teren firmalarımız, sağladığı istihdam ve ihracat 
hacimleri şehir ve ülke ekonomisine önemli öl-
çüde katkı vermektedir. Aksaray’da faaliyet gös-
teren 3 büyük firma olarak ilin konumu itibariyle 
gerek yerli gerekse ithalat ve ihracat alanında 

yaptığımız mal ve ürün sevkiyatlarımıza ilişkin gi-
derler toplam üretim maliyetlerimiz içerisinde 

önemli bir paya sahiptir. Bu bağlamda rekabetçi 
piyasa koşulları dikkate alındığında hizmet kali-
tesinin sürdürebilirliği ve sürekli iyileştirilebil-

mesi ana hedefi ile sevkiyat maliyetlerimizin as-
gari düzeyde tutulması şirketler için yüksek 

önem arz etmektedir.

AKSARAY’IN DEV YATIRIMCILARI

TÜRK TEKSTİL DEVİ
AKSARAY’A YATIRIM PLANLIYOR

Ülkemizin Tekstil Sektöründeki önde kuruluşları arasında yer alan Lc Waikiki, Ak-
saray Organize Sanayi Bölgesine yatırım yapma adına ATSO Başkanı Cüneyt Göktaş ile 
Oda hizmet binasında bir araya gelerek görüş alışverişinde bulundular.

Aksaray’ın yatırımlar noktasında önemli bir merkezi il olduğunu bunun neticesinde 
Aksaray’a yatırım yapmak istediklerini belirten Lc Waikiki yetkilileri, ATSO Başkanı Gök-
taş’a ilgisinden dolayı teşekkür etti.

Konuya ilişkin açıklamalarda bulunan Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Ku-
rulu Başkanı Cüneyt Göktaş, yaptığı açıklama da “Bugüne kadar Ülkemizin, yüzlerce ül-
keye yaptığı ihracat ile gurur kaynağı olan ve Tekstil sektörümüzün en başarılı firma-
ları arasında yer alan Lc Waikiki’nin Aksaray’a yatırımı noktasında firma yetkililerimiz 
ile Odamızda bir araya geldik. Aksaray’ın avantajlarından stratejik konumundan ve öne-
minden bahsettik. “Ahiler Kalkınma Ajansı Aksaray Üni-

versitesi Veteriner Fakültesi Hayvan Has-
tanesi Güdümlü Projesi Ön Mutabakat Top-
lantısı” açılışında konuşan Şahin, sürece 
en başından buyana katkı sunan herkese 
teşekkür ettiklerini belirtti. Veteriner Fa-
kültesi’nin kurulmasının ardından iyi ni-
yetli bir şekilde ve imkânlar ölçüsünde 
hem eğitim olanaklarını, hem de şehre 
katkıyı geliştirmeye ve arttırmaya çalış-
tıklarını kaydeden ASÜ Rektörü, Fakül-
te’nin temel sorunlarının çözüldüğünü 
iletti. Fakülte çalışmalarının daha da iyi-
leştirilmesinin, şehre ve bölgeye katkının 
arttırılmasının önemli bir parametresinin 
de hayvan hastanesi olduğunun altını 
çizen Prof. Şahin, “Bu konu şehrimiz açı-
sından çok önemli, çünkü Aksaray büyük 

oranda tarım ve hayvancılık şehri. Bize 
göre Aksaray için hayvan hastanesi ol-
mazsa olmazlar arasındadır.Şehrin ve 
bölgenin tüm potansiyeli düşünülerek ta-
sarlanan hastanemiz tamamlandığında, 
Aksaray hayvancılığı için bir dönüm nok-
tası olacaktır” dedi. Toplantının, konunun 
tüm taraflarının fikirlerini almak, nelerin 
olması veya olmaması gerektiğini belir-
lemek için düzenlendiğine de dikkat 
çeken Şahin, sözlerini şöyle tamamladı: 
“Her fikir bizim için çok kıymetli. Burada 
şekillenecek fikirlerle bir takım süreçler 
daha hızlı şekilde ilerleyecek. Bakanlık 
onayının ardından da projede ihale aşa-
masına geçilmiş olacak. İşlerin hızlı şe-
kilde ilerleyeceğini düşünüyoruz.”

HAYVAN HASTANESİ

ÇALIŞMALARI BAŞLADI

Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı Cüneyt Göktaş, Türkiye İstatistik 
Kurumu tarafından açıklanan Sanayi Üretim ra-
kamlarını değerlendirdi.

Son 22 ayın en yüksek seviyesine çıktığı sa-
nayi üretimi rakamları hakkında açıklamalarda 
bulunan ATSO Başkanı Göktaş, yaptığı açıklama 
da Geçtiğimiz gün içerisinde Türkiye İstatistik 
Kurumu tarafından üretim rakamları açıklandı. 
Aralık ayında yıllık bazda yüzde 6,7 artması bek-
lenen sanayi üretimi yüzde 8.6 artış gösterdi. 
Arındırılmamış verilere göre ise sanayi üretimi 
artışı yüzde 9.6 olarak hesaplandı. Sanayi üreti-
mi, baz etkisinin de desteğiyle artış eğilimini 

aralık ayında da sürdürdü. Aralık ayında yıllık 
bazda yüzde 6.7 artması beklenen sanayi üreti-
mi yüzde 8.6 artış gösterdi. Arındırılmamış ve-
rilere göre sanayi üretimi artışı yüzde 9.6 ola-
rak hesaplandı. Sanayi üretimi aylık bazda ise 
yüzde 1.9 arttığını ve son 22 ayın en yüksek se-
viyesine ulaştığını gördük. 2019 yılının sonunda 
yaptığımız açıklamaların doğru yolda olduğunu 
belirtmeliyiz. 2020 yılı ülkemiz adına ekonomi 
ve sanayi açısından verimli bir yıl olarak geçe-
cektir. İş Dünyası olarak bizlerde üzerimize dü-
şeni çok daha fazla yerine getirerek üreten ve 
ürettiğini ihraç eden bir sanayi anlayışı içinde 
hareket etmeye devam etmeliyiz. Bu anlamda 

Aksaray Sanayisi olarak bizler çalışmalarımıza 
bu mantıktan yola çıkarak devam edeceğimizi 
dile getirmek istiyorum. Türkiye’nin merkezi ko-
numunda olan ve hızla sanayi kenti olma yo-
lunda ilerleyen şehrimiz ülkesine her alanda 
destek vermeye devam edecektir. En büyük di-
leğimiz 2020 yılında yeni rekorların kırılması-
dır” Dedi.

2020 YILI ÜRETİM YILI OLACAK

Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Ku-
rulu Başkanı Cüneyt Göktaş ve Yönetim Kurulu 
Üyesi Hasan Hüseyin Ünver, Üye ziyaretlerinin 

yanı sıra Kamu Kurumlarına ve Sivil Toplum Ku-
ruluşlarına ziyaretler gerçekleştirerek Aksaray’a 
yönelik görüş alışverişinde bulunuyor.Geçtiğimiz 

günler içerisinde Aksaray Serbest Muhasebeci ve 
Mali Müşavirler Odası Başkanı Abdurrahman 

Özkan, Aksaray Manavlar Balıkçılar Esnaf ve Sa-
natkârlar Odası Başkanı Kuddusi Yeşildal, Aksa-
ray İl Kültür Müdürü Mustafa Doğan ve Gençlik 
Spor İl Müdürü Aslan Yıldız ile görüşen Başkan 

Göktaş, ziyaretlere ilişkin açıklamalarda bulundu.

KAMU KURUMLARI VE STK 
ZİYARETLERİ BAŞLADI

ATB Başkanı Hamit Özkök, 
ATSO Başkanı Cüneyt Göktaş, ATB 
Meclis Başkanı Nurettin Yapılcan, 
ATSO Meclis Başkanı Fatih Tekin 
ilk olarak Türkiye Odalar Borsa-
lar Birliği (TOBB) Başkanı M. Rifat 

Hisarcıklıoğlunu ziyaret etti. 
TOBB Sosyal tesisler toplantı sa-
lonunda Aksaray’dan gelen heyeti 
ağırlayan Türkiye Odalar Borsalar 
Birliği (TOBB) Başkanı M. Rifat Hi-
sarcıklıoğlu ziyaretten duyduğu 

memnuniyeti dile getirerek baş-
kanlara teşekkür etti. Türkiye Oda-
lar Borsalar Birliği (TOBB) Başka-
nı M. Rifat Hisarcıklıoğlu, Aksaray 
Ticaret Borsası ve Aksaray Tica-
ret ve Sanayi Odası’nın ortaklaşa 
yapacağı programa başkanlar ta-
rafından davet edildi. Başkan Hi-
sarcıklıoğlu programa katılacağı-
nın sözünü verdi. Daha sonra çe-
kilen hatıra fotoğrafı ile ziyaret 
son buldu. Aksaray Demiryolu 

‘nun 2018 Yatırım Programına 
alınmasının ardından birçok giri-
şimde bulunan Aksaray Heyeti 
Devlet Demir Yolları İşletmesi 

Genel Müdür Yardımcısı Fikret Şi-
nasi Kazancıoğlu ve TCDD Genel 
Müdür Yardımcısı ve Yönetim Ku-
rulu Üyesi Ulaştırma ve Altyapı 
Bakanlığı Demiryolu Düzenleme 

Genel Müdür Yardımcısı Bilal Tır-
nakçı ile bir araya geldi.

AKSARAY’A DAVET EDİLDİ

Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Ku-
rulu Başkanı Cüneyt Göktaş, 2020 yılı Yurt dışı 
fuar organizasyonları hakkında açıklamalarda 

bulundu.
Geçtiğimiz yıllar içerisinde yurt dışı fuar or-

ganizasyonlarının katılımın az olması nedeniyle 
düzenlenemediğinin ve bu sorunun önüne geçil-
diğinin altını çizen Göktaş, yaptığı açıklama da 
“2020 yılında Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası 

olarak yurt dışı fuar organizasyonlarına yeni bir 
dönem başlatıyoruz. 2019 yılında startını verdiği-

miz yurt dışı organizasyonlarını 2020 yılında 
daha fazla artırarak düzenleyeceğiz. Bundan ön-
ceki yıllarda Oda olarak Yurt Dışı Fuar Organi-
zasyonu düzenlemek istediğimizde katılımın az 

olması nedeniyle başarısız olunuyordu fakat 
Konya Ticaret Odamız ile yaptığımız kardeş oda 
protokolü kapsamında bu sorunun önüne geç-

meyi planlıyoruz.

Eximbank Kredi

Faizlerinde İndirim
Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 

Kurulu Başkanı Cüneyt Göktaş, Ticaret Bakanı 
Ruhsar Pekcan tarafından açıklanan Eximbank 
Kredilerindeki 60-140 baz puan indirimi hakkın-

da açıklama yaptı.
İhracatçıların döviz kredilerini daha uygun 

koşullarda kullanımı sağlayacak olan Exim-
bank Kredilerindeki indirimin ihracatçılara yö-
nelik önemli bir adım olduğunu belirten ATSO 
Başkanı Göktaş, yaptığı açıklama da; “ Türk 

Eximbank ihracat sektörüne uygun maliyetlerle 
finansman imkanı sağlayan “İhracat Kredisi” 

programlarının yanı sıra, Türkiye ile muhatap ül-
keler arasındaki ekonomik ve siyasi ilişkilerin 

geliştirilmesi amacıyla yürürlüğe konulan 
“Uluslararası Kredi ve Garanti” programları ve 
ihracat sektörüne politik ve ticari risklere karşı 
güvence sağlayan “Kredi Sigortası” programla-
rını uygulamakta olan ihracatın kurumsallaş-

mış tek asli destek unsurudur.



AKSARAY'IN DEV YATIRIMCILARI DEMİRYOLU İÇİN ATSO'DA BULUŞTU
Türkiye’nin en büyük firmaları arasında yer alan Mercedes 

Benz Türk, A.Ş, Brisa Bridgestone Sabancı Lastik ve Sütaş, Ulukış-
la – Aksaray arası Demiryolunun bir an önce tamamlanması nok-
tasında ATSO Başkanı Cüneyt Göktaş, Yönetim Kurulu Üyeleri 
Ahmet Pektaş, Musa Akoda ve ATSO Genel Sekreteri M. Murat Yıl-
maz ile hizmet binasında bir araya geldi.

Ulukışla – Aksaray arası Demiryolu hattının yıllardır tamam-
lanmadığını ve Lojistik Maliyetlerin her geçen gün artış gösterdi-
ğini dile getiren yatırımcılar, Demiryolu için iş birliği çalışması ya-

pılması gerektiğini dile getirdiler. Toplantıya Mercedes Benz Türk 
A.Ş’yi temsilen Kamu İlişkileri Müdürü Selen Altan, Brisa Bridges-
tone Sabancı Lastik Sanayi A.Ş’yi temsilen Kamu İlişkileri ve Dış Ti-
caret Operasyonları Müdürü Vahit Yazıcı, Sütaş A.Ş’yi temsilen Ak-
saray Fabrika Müdürü Dinçer Özmen katılım gösterdi.

Mercedes Benz Türk, A.Ş, Brisa Bridgestone Sabancı Lastik ve 
Sütaş Firmaları, yaptığı ortak açıklama da; Aksaray ilinde faaliyet 

gösteren firmalarımız, sağladığı istihdam ve ihracat hacimleri 
şehir ve ülke ekonomisine önemli ölçüde katkı vermektedir. Aksa-
ray’da faaliyet gösteren 3 büyük firma olarak ilin konumu itibariyle 
gerek yerli gerekse ithalat ve ihracat alanında yaptığımız mal 
ve ürün sevkiyatlarımıza ilişkin giderler toplam üretim ma-
liyetlerimiz içerisinde önemli bir paya sahiptir. Bu bağ-
lamda rekabetçi piyasa koşulları dikkate alındığında 
hizmet kalitesinin sürdürebilirliği ve sürekli iyileş-
tirilebilmesi ana hedefi ile sevkiyat maliyetleri-
mizin asgari düzeyde tutulması şirketler için yük-
sek önem arz etmektedir. Aksaray’a yatırımların 
noktasında yeni çalışmalar düşünen firmaları-
mız Demiryolu eksikliği nedeniyle bu yatırımla-
rını askıda tutmaktadır. Aksaray İş Dünyasının 
öncü kuruluşu olan Aksaray Ticaret ve Sanayi 
Odasının bu noktada atacağı adımların tamamen 
arkasında olacağımızı ve demiryolunun bizler ve 
Aksaray için kaçınılmaz bir hale geldiğini belirt-
mek istiyoruz “denildi.

ATSO BAŞKANI GÖKTAŞ “ANKARA’YA ÇIKARMA YAPI-
LACAK”

Mercedes Benz Türk, A.Ş, Brisa Bridgestone Sabancı Lastik 
ve Sütaş Yetkililerini ağırlayan ve Demiryolu hakkındaki düşünce-
lerini dinleyen ATSO Başkanı Göktaş ise yaptığı açıklama da; “Ül-
kemizin ve şehrimizin en büyük yatırımcıları arasında yer alan fir-
malarımızın bir araya gelerek, Aksaray ve firmaları adına göster-
diği birliktelikten dolayı teşekkür ediyorum. Bizleri ziyarete gelen 
bu üç büyük firmamız bugün Aksaray’da binlerce vatandaşımızı is-
tihdam etmekte aynı zamanda ülke ve şehir ekonomisine büyük 
oranda katkı vermektedirler. Firmalarımız bizlere artan taşıma 
maliyetleri nedeniyle ortak noktada fikir birliğine geldiklerini ve 
her türlü adımı atmaya hazır olduklarını ifade ettiler. Aksaray’ın Si-

yaset, Sivil Toplum ve İş Dünyası ile Ankara’ya çıkarma yapılması-
nı ve Demiryolunun bitirilmeden Aksaray’a geri dönülmemesi için 
birlikte hareket edilmesi gerektiğini dile getiren firmalarımıza, biz-

lerde destek vererek ortak noktada buluştuk. Bu 
noktadan sonra atılacak tüm adımlar şehrimi-

zin ve iş dünyamızın menfaatleri gözetile-
rek atılan adımlar olacaktır. Demiryolu 

Aksaray’ın geleceğidir ve kaçınılmaz 
bir projesidir. Aksaray’a gelen yatı-
rımcıların sayısı Demiryolunun gel-
mesi ile çok daha büyük oranlara çı-
kacaktır. Aksaray Ticaret ve Sanayi 
Odası olarak 3 Büyük firmamızın 
ortak aldığı karara bizlerde destek 
veriyor ve gerekli çalışmalara ive-

dilikle başlıyoruz. Siyasilerimizin bu 
noktada ki destekleri her zaman tam-

dır. Onlarında vereceği destekle yani 
Ortak Aklın Gücüyle Harekete geçmenin 

en doğru zamanı oluşmuştur. İnşallah bu 
atacağımız adımlar neticesinde Demiryolu iha-

lesi tamamlanır ve Aksaray Demiryoluna kavuşur. 
Dedi.

Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Cüneyt Göktaş, Üye ziyaretlerinin yanı 
sıra Kamu Kurumlarına ve Sivil Toplum Kuruluşlarına ziyaretler gerçekleştirerek Aksaray’a yönelik 
görüş alışverişinde bulunuyor.

Geçtiğimiz günler içerisinde Aksaray Serbest Muhasebeci ve Mali Müşavirler Odası Başkanı Ab-
durrahman Özkan, Aksaray Manavlar Balıkçılar Esnaf ve Sanatkârlar Odası Başkanı Kuddusi Yeşil-
dal, Aksaray İl Kültür Müdürü Mustafa Doğan ve Gençlik Spor İl Müdürü Aslan Yıldız ile görüşen Baş-
kan Göktaş, ziyaretlere ilişkin açıklamalarda bulundu.

Üye ziyaretlerine aralıksız devam ettiklerini bununla birlikte Kamu 
Kurumları ve STK’lar ile de bir araya geldiklerini vurgulayan ATSO 
Başkanı Göktaş, yaptığı açık- lama da; “Aksaray’ın geleceğine yö-
nelik ortak aklın gücüyle ha- reket etmeye devam ediyoruz. 
2020 yılını tamamen üye zi- yaretlerimiz ve protokolümüz 
ile görüş alışverişinde bu- lunacağımız ve projeler geliş-
tirerek Aksaray’ın gelişi- mine katkı sağlayacağımız bir 
yıl olarak belirledik. Bu noktada yaptığımız tüm ziya-
retlerimizde bizlere olumlu dönüşler, projeler, öne-
riler ve beklentiler dile getirilmektedir. Bizim bu ziya-
retleri yaparken dile ge- tirdiğimiz amaç tam olarak 
gerçekleşmeye başlamış- tır. Hal Hatır ziyaretlerinden 
yanı sıra şehrimize yönelik konuların görüşülmesi bizleri 
amacımıza ulaştığımızı gös- termiştir. Muhasebeciler ve Mali 
Müşavirler Odası Başkanımızla sektöre yönelik görüş alışverişimiz, 
Aksaray Manavlar Balıkçılar Esnaf ve Sanatkârlar Odası Başkanımız Kuddusi Ye-
şildal ile şehrimize ve gıda sektörüne yönelik görüşlerimizi, İl Kültür Müdürümüz Mustafa Doğan’la 
Şehrimizin Turizmine ve Gençlik İl Spor Müdürümüz Aslan Yıldız’la Spora Yönelik Projeler ve Sosyal 
Sorumluluk Projeleri konularında çok verimli görüşmeler gerçekleştirdik. Bu anlamda tüm müdür-
lerimize ve başkanlarımıza teşekkür ediyorum. Aksaray’ın geleceğini Ortak Aklın Gücüyle daha iyi 
yerlere getirmek için çalışacağız”Dedi.

KAMU KURUMLARI VE STK’LARA ZİYARET

88MART
Bütün Kadınlar Özeldir

Dünya Kadınlar Günü Kutlu Olsun

TOBB AKSARAY 
KADIN GİRİŞİMCİLER KURULU ANKARA'DA

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği tarafından düzen-
lenen Kadın Girişimciler Bilgilendirme Seminerine Ak-
saray Kadın Girişimciler Kurulumuz, Berrin Özan Baş-
kanlığında katılım gösterirken, Seminerde TOBB Başkanı 
M. Rifat Hisarcıklıoğlu kurul üyelerinden, genç kızlara ba-
şarı öykülerini anlatarak, rol model olmalarını istedi.

Ankara’da TOBB İkiz Kuleler ’de gerçekleştirilen se-
minerde bir konuşma yapan Hisarcıklıoğlu, bilgilendir-
me seminerlerinin, camiayı ve TOBB’u tanımak için çok 
güzel bir fırsat olduğunu söyledi. Türkiye Odalar ve Bor-
salar Birliği Kadın Girişimciler Kurulu’nu 2007 yılında kur-
duklarından söz eden Hisarcıklıoğlu, “Kurullarımızın 
amacı 81 ildeki kadın girişimci sayısını artırmak. Türki-
ye’deki tüm girişimciler içinde kadınların oranı 2007’de 
yüzde 4’ten 2018’de yüzde 9’a çıktı. Hiç mütevazı olmaya-
cağım. Türkiye’de girişimcilik bu kadar çok konuşulmaya 
başladıysa, bunda en büyük rol TOBB’un, Kadın ve Genç 
Girişimci Kurullarımızındır. Yaklaşık 7 bin gönüllü kadın 
girişimci, illerindeki Oda ve Borsalarımızın koordinasyo-
nunda bu amaç için seferber oldular. Kurulların birinci 
görevi, başarılı kadın girişimcileri rol model olarak öne 
çıkarmak. Diğer kadınların, ‘O yaptıysa, ben de yapabili-
rim’ demesini sağlamak” diye konuştu.

-Kadın hayatın her alanında olmalı
Toplumsal cinsiyet kabullerine karşı çıkmak gerek-

tiğini belirten Hisarcıklıoğlu ‘kadının yeri evidir’ yaklaşı-
mının kabul edilemez olduğunu söyledi. Kadının hayatın 
her alanında olması gerektiğini bildiren TOBB Başkanı 
“Aynı erkekler gibi kadının evde de, işte de yapacakları 
vardır. Bakış açısının değişmesi, kullanılan dilin değiş-
mesi gerekiyor. Unutmayın, sevgi, dilde başlar; dil deği-
şirse, dünya değişir. Gelin artık, hayatımızda sık sık kul-
landığımız ‘bu işin adamı’ yerine ‘doğru kişi’, ‘erkek sözü’ 
yerine ‘söz’, ‘adam gibi’ yerine ‘doğru düzgün’ diyelim. Ça-
lışkanlığın ve başarının cinsiyeti olmaz. Siz eleştirilere 
kulağınızı kapatın ve işinize kararlılıkla devam edin. 
Çünkü TOBB olarak kadın ve genç girişimcilerimizi çok 
önemsiyoruz. Üstelik sizlerden ülkemiz adına çok bek-
lentimiz de var. Türkiye’nin zenginleşmesi ve kalkınması 
için daha çok girişimciye ihtiyacımız var. Girişimci aday-
larının önlerindeki en önemli örnek rol model de sizler-
siniz. Türkiye’de yeni girişimciler ortaya çıksın diye sizle-
rin vizyonuna, yol göstermesine ihtiyacımız var. Bunları 
yaparken de içinde bulunduğunuz bu camiayı çok iyi ta-
nımanızda büyük önem ve fayda görüyoruz” dedi.



  Aksaray Üniversitesi (ASÜ) Rektörü Prof. Dr. 
Yusuf Şahin, şehre katkı anlamında önemli bir alanı 
temsil eden Hayvan Hastanesi’nin, şehrin hayvancılığı 
için bir dönüm noktası olacağını söyledi. Hayvan Has-
tanesi Aksaray İçin Olmazsa Olmazlar Arasındadır. 
“Ahiler Kalkınma Ajansı Aksaray Üniversitesi Veteri-
ner Fakültesi Hayvan Hastanesi Güdümlü Projesi Ön 
Mutabakat Toplantısı” açılışında konuşan 
Şahin, sürece en başından buyana 
katkı sunan herkese teşekkür 
ettiklerini belirtti. Veteriner 
Fakültesi’nin kurulması-
nın ardından iyi niyetli 
bir şekilde ve imkân-
lar ölçüsünde hem 
eğitim olanaklarını, 
hem de şehre kat-
kıyı geliştirmeye 
ve arttırmaya ça-
lıştıklarını kayde-
den ASÜ Rektörü, 
Fakülte’nin temel 
sorunlarının çözül-
düğünü iletti. Fakül-
te çalışmalarının 
daha da iyileştirilmesi-
nin, şehre ve bölgeye kat-
kının arttırılmasının önemli 
bir parametresinin de hayvan 
hastanesi olduğunun altını çizen 
Prof. Şahin, “Bu konu şehrimiz açısından 
çok önemli, çünkü Aksaray büyük oranda tarım ve 
hayvancılık şehri. Bize göre Aksaray için hayvan has-
tanesi olmazsa olmazlar arasındadır. Şehrin ve böl-
genin tüm potansiyeli düşünülerek tasarlanan hasta-
nemiz tamamlandığında, Aksaray hayvancılığı için bir 
dönüm noktası olacaktır” dedi. Toplantının, konunun 
tüm taraflarının fikirlerini almak, nelerin olması veya 
olmaması gerektiğini belirlemek için düzenlendiğine 
de dikkat 
çeken 
Şahin, söz-
lerini şöyle 
tamamladı: 
“Her fikir 
bizim için 
çok kıy-
metli. Bu-
rada şekil-
lenecek fi-
kirlerle bir 
takım sü-
reçler daha 
hızlı şekil-
de ilerle-
yecek. Ba-
kanlık ona-
yının ar-
dından da 
projede 
ihale aşa-
masına geçilmiş olacak. İşlerin hızlı şekilde ilerleye-
ceğini düşünüyoruz.”Hem ASÜ’ye, Hem Şehre, Hem de 
Bölgeye Kaktı Sağlayacak. İki yıllık bir sürecin so-
nunda bu aşamaya gelindiğini söyleyen ve süreç bo-
yunca kendilerine destek olan iç ve dış tüm paydaş-
lara teşekkür eden Veteriner Fakültesi Dekanı Prof. 
Dr. Mustafa Cemal Darılmaz ise toplantının üniversi-
te-kamu-sanayi işbirliği ve somut bir çıktıya doğru 
ilerlenmesi bakımdan heyecan verici olduğunu kay-
detti. ASÜ Hayvan Hastanesi’nin Veteriner Fakülte-
si’nin kurulmasıyla birlikte başlayan bir süreç oldu-
ğuna değinen Darılmaz, “Düşünülen güdümlü proje 
sadece Aksaray’a değil, aynı zamanda Nevşehir, 
Niğde ve Kırşehir illerine, yani bölgeye de hizmet 
edecek bir potansiyele sahip. Hastane, özellikle kom-
pakt tasarımı ile ön plana çıkıyor. Bu proje kamuya, 
özel sektöre, sanayiye, bölgenin kalkınmasına, yetiş-
miş veteriner hekimlere ve sahadaki hizmet kalitesi-
nin artmasına çok büyük katkı sunacaktır” dedi. Ahi-
ler Kalkınma Ajansı (AHİKA) Genel Sekreteri Bekir 
Varol, kurumun verdiği mali desteklerden birisinin de 
“Güdümlü Proje Desteği” olduğunu belirterek, gerekli 

onayların ardından Aksaray’da bu desteğin ilk kez uy-
gulanmış olacağını kaydetti. AHİKA Yönetim Kurulu 
Toplantısında, hayvan hastanesi projesine 6 milyon li-
raya kadar bir tutar ayrılmasına karar verildiğini an-
latan Varol, “Şu anda biz projenin mevduat aşamala-
rını gerçekleştiriyoruz. Sayın Dekanımızla birlikte geç-
tiğimiz hafta proje başlangıç toplantısı yaptık. Orada 

projenin ana hatları konuşuldu. Bu toplantı, 
tüm katılımcılarla birlikte, projenin içe-

risinde daha neler olabileceğini ko-
nuşmak için gerçekleştiriliyor. 

Gerekli onay süreçlerinin ar-
dından fizibilite kısmı ta-

mamlanacak ve destek-
leme aşamasına geçi-
lecek” dedi.. Şehir 300 
bin Büyükbaş, 750 Bin 
Küçükbaş Hayvan Var-
lığına Sahip, Projenin 
önemli paydaşların-
dan olan Aksaray Ti-
caret ve Sanayi Odası 
(ATSO) Başkanı Cüneyt 

Göktaş da hayvan has-
tanesinin Aksaray’daki 

önemli eksikliklerden bi-
risi olduğunu iletti. Hem 

şehir hayvancılığı, hem de Ve-
teriner Fakültesi’ndeki eğitimle-

rin niteliği bakımından projenin 
önemliliğine vurgu yapan Göktaş, “Projenin 

gerçekleşmesi için biz de elimizden gelen desteği ver-
meye çalışıyoruz. Aksaray’ımıza, çiftçilerimize ve Üni-
versitemize hayırlı uğurlu olsun” dedi. Şehrin yüzde 
80 oranında tarım ve hayvancılıkla uğraştığını ve is-
tihdamın yüzde 43’ünün de bu sektörden sağlandığını 
ifade eden İl Tarım ve Orman Müdürü Bülent Saklav 
da, 300 bin büyükbaş, 750 bin küçükbaş hayvan ve 
100’ün üzerinde ari işletmesiyle Aksaray’ın, hayvan 

hastanesi-
ne ciddi bir 
ihtiyacı ol-
duğunu be-
lirtti. Sak-
lav, çalış-
mada 
emeği 
olanlara te-
şekkür etti 
ve kurum 
olarak bu 
çalışmaya 
mümkün 
olan her 
desteği ve-
receklerini 
kaydetti. 
Toplantıya 
ASÜ ve 
AHİKA yö-
neticileri-

nin yanı sıra, Aksaray, Niğde, Nevşehir ve Kırşehir 
Tarım ve Orman İl Müdürleri, hayvancılık birliklerinin 
başkanları, özel işletme temsilcileri katıldı. Katılımcı-
lar şehir ve bölge açısından son derece değerli olan 
projenin hayırlı olmasını dileyerek, gerek fiziki özel-
likler, gerekse teşhis, tedavi ve eğitim alanlardaki fi-
kirlerini paylaştı. Törenin sonunda protokol imzalan-
dı.

Hayvan Hastanesi, 
Aksaray Hayvancılığı İçin Bir Dönüm Noktasıdır

Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Cüneyt Göktaş, Ticaret Bakanı Ruhsar Pek-
can tarafından açıklanan Eximbank Kredilerindeki 60-140 baz puan indirimi hakkında açıklama yaptı.

İhracatçıların döviz kredilerini daha uygun koşullarda kullanımı sağlayacak olan Eximbank Kredilerin-
deki indirimin ihracatçılara yönelik önemli bir adım olduğunu belirten ATSO Başkanı Göktaş, yaptığı açık-
lama da; “ Türk Eximbank ihracat sektörüne uygun maliyetlerle finansman imkanı sağlayan “İhracat Kre-
disi” programlarının yanı sıra, Türkiye ile muhatap ülkeler arasındaki ekonomik ve siyasi ilişkilerin gelişti-
rilmesi amacıyla yürürlüğe konulan “Uluslararası Kredi ve Garanti” programları ve ihracat sektörüne poli-
tik ve ticari risklere karşı güvence sağlayan “Kredi Sigortası” programlarını uygulamakta olan ihracatın ku-
rumsallaşmış tek asli destek unsurudur. Bu kapsamda Eximbank’ın ihracatın geliştirilmesi, ihraç edilen 
mal ve hizmetlerin çeşitlendirilmesi, ihraç mallarına yeni pazarlar kazandırılması, ihracatçıların uluslara-
rası ticarette paylarının artırılması ve girişimlerinde gerekli desteğin sağlanması, ihracatçılar ile yurt dı-
şında faaliyet gösteren müteahhitler ve yatırımcılara uluslararası piyasalarda rekabet gücü ve güvence ka-
zandırılması, yurt dışında yapılacak yatırımlar ile ihracat maksadına yönelik yatırım malları üretim ve sa-
tışının desteklenerek teşvik edilmesi amacıyla ihracatçılara sağladığı kredilerde indirime gitmesi İhracat 
noktasında şehrimiz sanayicilerine de önemli bir destek verecektir. Geçtiğimiz gün içerisinde Ticaret Ba-
kanımız Ruhsar Pekcan tarafından açıklanan Eximbank kredilerinde, Kısa Vadeli Döviz Kredilerinde 60 baz 
puana varan, Reeskont Döviz Kredilerinde 90 baz puana varan, Orta ve Uzun Vadeli Döviz Kredilerde ise 
140 baz puana varan faiz indirimi yapılmıştır. Yeni indirimle birlikte faizler; Kısa Vadeli Döviz Kredilerinde 
Libor/Euribor+ yüzde 1,80- yüzde 2,00 aralığına, Reeskont Döviz Kredilerinde Libor/Euribor+yüzde 0,30- 
yüzde 1,50 aralığına, Orta ve Uzun Vadeli Döviz Kredilerinde ise Libor/Euribor+yüzde 1,00- yüzde 3,75 aralı-
ğına gerilemiş olmuştur. Bu kapsamda genel olarak Türk Eximbank Kredilerinde 60-140 baz puan indirimi-
ne gidilmesini memnuniyetle karşılıyor, Ticaret Bakanımıza iş dünyamız adına teşekkür ediyoruz” Dedi.

TÜRK EXİMBANK
KREDİ FAİZLERİNDE İNDİRİM

TOBB Aksaray Kadın Girişimciler İl İcra Komite-
si Kurulu, Aksaray İl Emniyet Müdürlüğü iş birliği ile 
“Aile İçi ve Kadına Karşı Şiddetle Mücadele” kapsa-
mında farkındalık eğitimleri başlattı.Eğitime katılan 
kadınlar, toplumsal cinsiyet eşitliği konusu ve şid-
det mağduru ise başvuru mercileri kurum ve kuru-
luşlar ile karşılaşılan olaylarda yapılması gereken-
ler hakkında bilgilendirildi. TOBB Aksaray KGK ve İl 
Emniyet Müdürlüğü Aile İçi ve Kadına Karşı Şiddetle 
Mücadele Büro Amirliği tarafından hazırlanan ‘Aile 
İçi ve Kadına Karşı Şiddetle Mücadele ve Farkında-
lık Yaratma Eğitimi” kapsa-
mında ilk eğitim Eroğlu 
Giyim A.ş kadın çalışanları-
na verildi. Çalışma hayatı 
ile birlikte kadına yönelik 
şiddetin, ayrımcılığın ön-
lenmesi ve kadınların top-
lumsal yaşamın her ala-
nında güçlendirilmesi için 
çalışmalarını sürdürdükle-
rini ifade eden TOBB Aksa-
ray Kadın Girişimciler İl 
İcra Komitesi Kurulu Baş-
kanı Berrin Özan, farkında-
lık eğitimlerinin devam ede-
ceğini belirterek, "Kadın ve 
çocukların korunması daima önceliğimizdir" mesajı 
verdi. İl Emniyet Müdürlüğü Aile İçi ve Kadına Karşı 
Şiddetle Mücadele Büro Amirliği’nden polis memu-
ru Özlem Avcı, 6284 sayılı “Ailenin Korunması ve Ka-
dına Karşı Şiddetin Önlenmesine Dair Kanun” kap-
samında Eroğlu Giyim firmasında eğitime katılan ka-
dınlara KADES (Kadın Acil Destek İhbar Sistemi) uy-
gulaması hakkında açıklamalar yaptı. Katılımcılara 
KADES Uygulamasının cep telefonlarına indirilerek 
nasıl kullanılacağı hakkında gerekli bilgiler 
verdi.KADES Emniyet Genel Müdürlüğü tarafından 
geliştirilmiş olup şiddete maruz kalan veya kalma 

ihtimali olan kadınlara ve çocuklara yardım edebil-
mek amacıyla geliştirilmiş olan bir uygulamadır.Bu 
uygulama sayesinde kadınların ve çocukların her-
hangi bir tehdit anında akıllı telefon üzerinden tek 
bir dokunuşla, en hızlı şekilde polise ulaşarak yar-
dım almaları sağlanıyor. Farkındalık eğitiminin açı-
lış konuşmasını gerçekleştiren TOBB Aksaray KGK 
Başkanı Berrin Özan, “Aksaray İl Emniyet Müdürlü-
ğü görevine atandığı günden bu yana büyük başarı 
gösteren ve farkındalık eğitiminde kendilerine katkı 
sağlayan başta İl Emniyet Müdürü Murat Kolcu 

olmak üzere vatanda-
şın huzur ve güveni için 
fedakârca çalışan İl Em-
niyet Müdürlüğü men-
suplarına ve Eroğlu 
Giyim Firması İnsan 
Kaynakları Müdürü 
Gülem Özçelik, İnsan 
Kaynakları Uzmanı Zey-
nep Aksoy Kılıç ve eği-
time katılan tüm kadın-
lara teşekkür etti. Ça-
lışma hayatı ile birlikte 
kadına yönelik şiddetin, 
ayrımcılığın önlenmesi 
ve kadınların toplumsal 

yaşamın her alanında güçlendirilmesi için çalışma-
larını sürdürdüklerini ifade eden Berrin Özan, far-
kındalık eğitimlerinin devam edeceğini belirterek, 
"Kadın ve çocukların korunması daima önceliğimiz-
dir" mesajı verdi. Aileden başlayarak hayatın her 
alanında ve her anında, sevgileri, emekleri ve feda-
karlıklarıyla dünyayı güzelleştiren bireyler olarak 
şiddetin her türlüsünün karşısında olacağız. Kadın 
sorunlarına ışık tutan farkındalık eğitimlerimiz ve 
farklı projelerimizle Kadın Girişimciler İl İcra Kurulu 
üyeleri olarak en ön saflarda mücadele edeceğiz 
“dedi.

TOBB AKSARAY KGK VE İL EMNİYETİ’NDEN

KADINLARA YÖNELİK ÖZEL EĞİTİM



Ülkemizin Tekstil Sektöründeki önde kuruluşları arasında yer alan Lc Waikiki, 
Aksaray Organize Sanayi Bölgesine yatırım yapma adına ATSO Başkanı Cüneyt Gök-
taş ile Oda hizmet binasında bir araya gelerek görüş alışverişinde bulundular.

Aksaray’ın yatırımlar noktasında önemli bir merkezi il olduğunu bunun netice-
sinde Aksaray’a yatırım yapmak istediklerini belirten Lc Waikiki yetkilileri, ATSO 
Başkanı Göktaş’a ilgisinden dolayı teşekkür etti.

Konuya ilişkin açıklamalarda bulunan Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı Cüneyt Göktaş, yaptığı açıklama da “Bugüne kadar Ülkemizin, yüz-
lerce ülkeye yaptığı ihracat ile gurur kaynağı olan ve Tekstil sektörümüzün en ba-
şarılı firmaları arasında yer alan Lc Waikiki’nin Aksaray’a 
yatırımı noktasında firma yetkililerimiz ile 
Odamızda bir araya geldik. Aksaray’ın 
avantajlarından stratejik konumun-
dan ve önemin- den bahsettik.

Aksaray’a yatırım yapma-
nın kazandır- maktan başka 
bir alternati- finin olmadığını 
kendilerine beyan ettik. Ül-
kemizin Tekstil Sektö-
ründe önde gelen firmala-
rının Aksa- ray’a yatırım 
yaptıklarını bu noktada ken-
dilerinin de ya- tırım yapmaları 
halinde en doğru kararı vere-
ceklerini bu nok- tada ATSO olarak biz-
lerden de her türlü desteği göreceklerini 
beyan ettik. Her geçen gün hızla büyüyen ve yakın 
zamanda ülkemizin önde gelen sanayi kentleri arasında 
yer alacak olan şehrimizin yatırımlar noktasındaki doğru adımları devam edecek-
tir. Bizim yatırımcılara vereceğimiz en güzel mesaj Aksaray’a yatırım yapmanın ka-
zandırmak olacağıdır” Dedi.

TÜRK TEKSTİL DEVİ
AKSARAY’A YATIRIM PLANLIYOR

ÜYELERE YERİNDE ZİYARET 

TALEPLER VE ÖNERİLER RAPOR EDİLİYOR
Aksaray Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Baş-
kanı Cüneyt Göktaş ve Yö-
netim Kurulu Başkan Yar-
dımcısı Ahmet Kulak, Yöne-
tim Kurulu Üyeleri Hasan 
Hüseyin Ünver ve Cebrail Çı-
nardan oluşan ATSO Heyeti 
hem yeni kurulan işletme-
lere hayırlı olsun ziyaretin-
de bulunuyor hem de öne-
rilerini ve taleplerini dinli-

yor.
Geçtiğimiz gün içerisinde Aksaray’da yeni yerlerini açan Can Sürücü 

Kursu, Mustafa Sarıkaya İnşaat, Nazım Yılmaz İnşaat, Zen Pırlanta ve 
Ütopya İnşaata ziyaretler düzenleyen ATSO Heyeti firmalara hayırlı olsun 
dileklerini iletti.

Üyelere hayırlı olsun ziyareti ile birlikte önerilerini ve odadan beklen-
tilerini soran ATSO Baş-
kanı Göktaş, yaptığı 
açıklama da “Odamıza 
kayıtlı olan ve yeni yer-
lerini açan ili- mizin de-
ğerli firmala- rına yö-
netim kurulu- muzdaki 
arkadaşları- mız ile bir-
likte hayırlı olsun zi-
yaretinde bu- lunduk. 
Bu ziyaretle- rimizde 
kendilerine başarılar 
dilerken aynı zamanda 
bizlerden beklentilerini, önerilerini ve taleplerini not ettik. 2020 Yılından iti-
baren düzenli bir üye ziyareti gerçekleştiriyoruz ve ortaya çok güzel ve-
rimli sonuçlar çıkartacak analiz raporları elde ediyoruz. Hazırlanan bu ra-

porlar doğrultusunda Yönetim Kurulumuzla birlikte nasıl bir çalışma yapa-
rız istişaresini gerçekleştirdikten sonra gerekli adımları atıyoruz. Üyeleri-
nin sorunlarını, taleplerini ve beklentilerini dinleyen, dinlediklerini not edip 
çalışmalar yapan bir yönetim kurulu anlayışından yola çıkarak çalışmala-
rımıza ve üye ziyaretlerimize devam edeceğiz.Ankara yolundaki üyelere ve 
mobilyacılara ziyaret gerçekleştiren Başkan Göktaş’a, mobilyacılar yaşa-
dıkları sı- kıntıları 
dile getirdi.

Ankara Mobilya, 
Tappa Mo- bilya, 
İnegöl Home De-
sign ve Atlas 
Park ziya- retleri sı-
rasında üye- lere faali-
yetleri hak- kında bilgi 
veren Ak- saray Ti-
caret ve Sa- nayi Odası 
Yönetim Ku- rulu Baş-
kanı Göktaş, oda üye-
lerinin de yaşadık-
ları sıkıntılar hakkında bilgi aldı.

Konu ile ilgili açıklama yapan ATSO Başkanı Göktaş, yaptığı açıklama 
da “Üye ziyaretlerimiz kapsamında bu hafta mobilyacı firmalarımıza ziya-
retler gerçekleştirilerek hasbihal ettik. Yaptığımız ziyaretlerde özellikle 
mobilyacılarımızın yüksek dükkân kiralarından sıkıntı yaşadıklarını bunun 
neticesinde Aksaray’da Mobilyacılar Sitesi kurulmasının elzem hale geldi-
ğini, üyelerimizin yorumlarıyla dinleme imkânımız oldu. Birçok ilde mobil-
yacılar sitesinin yer aldığını hatta bunun yanı sıra bu sitelerin farklı tüke-
tim malları ile Cazibe Merkezi haline getirildiğini ve binlerce insanın ora-
larda her gün vakit geçirerek alışveriş yaptıklarını öğrendik. Aksaray gibi 
her yıl büyüyen ve gelişen, stratejik konumundan dolayı yatırımcıların ilgi 
odağı olmayı başaran bir şehrin bu noktada kabuk kırması gerektiğini biz-
lere ilettiler. Aksaray Belediyemizin seçim projeleri arasında Mobilyacılar 
Sitesinin yer aldığını ve bu noktada gerekli adımların atılacağına olan 

inancımı üyelerimize ilettim.
Firmalarımız da bizlere yerin tahsisi ve altyapının tamamlanması du-

rumunda Aksaray’daki tüm mobilyacı firmaların şehrimize yakışan ve şeh-
rin vitrinleri arasında yer alacak bir siteyi birlikte inşa etmek için ellerini 
taşın altına koyacaklarını dile getirdiler. Bu noktada üyelerimizden aldığı-
mız görüşleri ve önerileri rapor haline getirmeye devam edeceğiz. 2020 
yılı sonunda bu raporları Aksaray’ın sorunları ve çözüm önerileri başlığı al-
tında üyelerimiz ve kamuoyu ile paylaşacağız.2020 Yılında farklı bir anlayış 
ve yaklaşım içerisinde üye ziyaretlerimize devam ediyoruz. Yaptığımız bu 
ziyaretlerde sohbetten öte sorunları ve beklentileri rapor ederek önce yö-
netim kurulumuzla paylaşıyor sonrasında ise çözüm odaklarına iletmek 
üzere çalışma yapıyoruz.

Bu hafta içerisinde yaptığımız ziyaretlerde üyelerimiz bizlere genel 
olarak imalat sektöründe KDV’lerin 2020 yılı için yüzde 8’lere çekilerek fir-
maların zor dönemi rahat atlatarak yeniden sıçrayışa geçmesini, Dene-
yimli Personellerin yetiştirilmesini, Tekstil İmalatındaki firmaların çırak so-
rununun önüne geçilmesi için Aksaray’daki Meslek Liselerinde Tekstil Bö-
lümlerinin açılmasını, Yatırım Ön Bilgilendirme Ofislerinin Kurulmasını ve 
yatırımcıları yönlendirmesini ve Yurt Dışı Fuarlara daha fazla katılım gös-
terilmesini dile getirdiler. Bizler Üyelerimizden gelen bu sorunların tama-
mını rapor ederek çalışmalarımıza ve lobicilik faaliyetlerimize başlayaca-
ğız. İnşallah her bir üyemizin 
sıkıntısına mümkün oldu-
ğunca çözüm bulmaya çalı-
şacağız. Aksaray İş Dünyası-
nın Öncü Kuruluşu olan Tica-
ret ve Sanayi Odamız Ortak 
Aklın Gücüyle 2020 yılını üye-
lerinin menfaatleri doğrultu-
sunda etkin ve verimli bir şe-
kilde geçirecektir. Üye ziya-
retlerimize ara vermeden 
devam edeceğiz” Dedi.
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Anadolu Mektebi Aksaray Okuma Grubu-
nun hazırladığı ‘Hikayemizin Yarım Asırlık Yerli 
Sesi Mustafa Kutlu’ paneli düzenlendi. Aksaray 
Belediyesi ve Milli Eğitim Müdürlüğü’nün ev sa-
hipliğinde Aksaray Kültür Merkezi’nde gerçek-
leştirilen programa Aksaray Valisi Ali Mantı, 
Anadolu Mektebi Yürütme Kurulu Başkanı 
Sami Güçlü, Aksaray Ak Parti Milletvekili Cen-
giz Aydoğdu, Belediye Başkan Vekili Cem Eli-
bol, Aksaray Üniversitesi Rektörü Yusuf Şahin, 
Milli Eğitim Müdürü Hacı Ömer Kartal, İl Özel 
İdaresi Genel Sekreteri Ramazan Altundağ, 
protokol üyeleri ve Mustafa Kutlu’nun kitapla-
rını okuyan lise öğrencileri katıldı.Panelin açı-
lış konuşmasını yapan eski Gıda Tarım ve Hay-

vancılık Bakanı ve Anadolu Mektebi Yürütme 
Kurulu Başkanı Prof. Dr. Sami Güçlü, Mustafa 
Kutlu’nun eserlerini okuyan öğrencilerin bu 
büyük yazarımızla ilgili birikimlerini, 8 ayrı pa-
nelde edebiyatseverlere aktaracaklarını söy-
ledi. Anadolu Mektebi Yürütme Kurulu Başka-
nı Prof. Dr. Sami Güçlü, 2016’da ismini Anadolu 
Mektebi olarak belirledikleri bu harekette he-
deflerinin; “Gençlerin kendilerini erken tanı-
maları, Anlamaları, Özgüven kazanmaları, 
Kendilerine en uygun yükseköğretim alanını 
belirlemeleri, Kültürel yönden kendilerini ye-
tiştirmeleri, Çevresine ve kendilerine faydalı 
olmaları” gibi gayelerin yanı sıra, “Çalış-

kan ve doğru sözlü olmak, Büyük bir 
ideale sahip olmak, Aile bağlarını güç-
lendirmek, Hayatta kimseye zarar 
vermemek” gibi temel erdemleri ka-
zandırmak olduğunu ifade 
etti.Anadolu Mektebi’nin çalışma-
larının önemine vurgu yapan Vali 
Ali Mantı ise yaptığı konuşmasın-
da: ‘Anadolu Mektebi inanıyorum ile-
ride adaletli ve barış içerisinde ül-
kemizde yetişen bireylere birer ışık 
olacak’dedi.Vali Ali Mantı, ‘Dünyada ve ül-
kemizde adalet, barış ve kalite’ diyerek bu 
3 kavram üzerinde durulmasının önemini be-
lirtti. Vali Ali Mantı konuşmasının devamında: 

“Kanunlara uymayanlar toplumun refahını 
bozar. Dünyada milyonlarca yasa var ama ya-
salarla düzeni sağlayabiliyoruz. Çıkardığımız 
yasalar adalet ve hukuka uygun olması lazım. 
İkincisi barış; aklımızla vicdanımız insanlarla 
insanın, insanlarla fıtratın barışması lazım. Fi-
kirler serbest ortamda tartışılamasa bizleri 
çok büyük felaketler bekliyor. Üçüncü olarak 
kalite. Ne yaparsak yapalım kaliteli yapalım. 
Kaliteli insanlar yukarı doğru yükselir. Anadolu 
Mektebi inanıyorum ki ileride adaletli ve barış 

içerisinde ülkemizde ye-
tişen bireylere 

birer ışık ola-
cak.” dedi. 

Program 
sonunda 
panelist 
öğrenci-
lere Vali 
Ali 
Mantı ta-
rafından 

Başarı Bel-
geleri ve-

rildi.

Hikayemizin Yarım Asırlık Yerli Sesi 
Mustafa Kutlu Paneli

Aksaray İl İstihdam ve Mesleki Eğitim Ku-
rulu Ocak ayı 1. olağan toplantısı Aksaray Va-
lisi Ali Mantı başkanlığında gerçekleşti.Tica-
ret ve Sanayi Odası Meclis Toplantı Salonun-
da gerçekleşen toplantıya Vali Yardımcısı 
Hakkı Loğoğlu, Belediye Başkan Yardımcısı 
Hıfsı Peker, TSO Başkanı Cüneyt Göktaş, Ti-
caret Borsası Başkanı Hamit Özkök ile İl is-
tihdam kurulu üyeleri katıldı.Aksaray Çalış-
ma ve İş Kurumu Müdürü Mahmut Akkuş’un 
2019 yılında yapılan çalışmalar hakkında 
sunum yaparak kurul üyeleri bilgilendirdiği 
toplantıda; 2019 yılı istihdam rakamları ile 
“Burası Aksaray, Burada İş Var” Milli İstih-
dam Seferberliği çalışmaları değerlendiril-
di.Vali Ali Mantı yaptığı açıklamada “İlimizde 
Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Er-
doğan'ın talimatıyla başlatılan ‘Çalışma Ha-
yatında Milli Seferberlik’ kapsamında kurum 
ve kuruluşlarımızın iş birlikteliği içerisinde 
başarılı çalışmalar gerçekleşiyor. Temenni-
miz istihdamda ön sıralarda yer alan ilimizin 
bu başarılı pozisyonunu devam ettirmesidir.” 
dedi.Aksaray Çalışma ve İş Kurumu İl Müdü-

rü Mahmut Akkuş yaptığı sunumunda 2019 
yılı istihdam dolu bir yıl olarak oldukça ba-
şarılı geçtiğini söyledi.Akkuş; 2019 yılı itiba-
riyle işsizlik rakamları değerlendirildiğinde 
bölgenin işsizlikte Türkiye ortalamasının al-
tında olup; Aksaray’ında işsizliğin ortalama-
sını düşüren öncü illerden olduğunu vurgu-
ladı.2019 yılı işe yerleştirme rakamları ince-
lendiğinde 2018 yılın 12 ayına oranla, 2019 yı-
lında kadın istihdamında %38,4 ’lük bir artış, 
erkek istihdamında ise %66,6’lık artışın oldu-
ğunu ifade eden Akkuş; “Genel olarak işe yer-
leştirme rakamlarında %58,2’lik bir artış ger-
çekleşmiştir. Böylelikle nüfusa oranla genel 
işe yerleştirmede ilimiz Türkiye 4.sü olmuş-
tur.” dedi. 12 Aylık dönemde 7.136 kişi işe yer-
leşti. Türkiye Cumhurbaşkanı Sayın Recep 
Tayyip Erdoğan'ın başlatmış olduğu Çalışma 
Hayatında Milli Seferberlik kapsamında “Bu-
rası Türkiye Burada İş Var” sloganıyla işve-
renlerin teşviklerden önemli oranda yararla-
narak istihdam gerçekleştirdiklerini belirten 
Çalışma ve İş Kurumu Müdürü Akkuş açıkla-
masında: “İŞKUR olarak 12 aylık dönem içeri-

sinde 4.321 işyeri ziyaret edilerek teşvikleri-
miz anlatılmıştır. Bu kapsamda bilhassa 18 
başlıktaki teşviklerimiz imalat sektöründen, 
farklı sektörlere kadar yoğun ilgi görülmüş-
tür. İşbaşı Eğitim Programları kapsamında 
1.238 kişi farklı sektörlerde istihdam edilir-
ken, yine İŞKUR aracılığı ile 12 aylık dönemde 
7.136 kişi işe yerleştirilmiştir. Böylelikle işe 
yerleştirme ve işbaşı eğitim programları kap-
samında toplamda 8.374 kişi işe yerleştiril-
miştir.” dedi. 144 Engelli ve eski hükümlüye 
5,5 milyon TL hibe desteği sağlandı. Deza-
vantajlı gruplar içerisinde yer alan engelli ve 
eski hükümlülere yönelik 2019 toplamda 144 
projenin başarılı bulunduğunu kaydeden 
Akkuş; 144 engelli ve eski hükümlünün kendi 
iş yerlerini kurduklarını ifade etti. İŞKUR ta-
rafından KOSGEB ve çeşitli kurum ve kuru-
luşların iş birlikteliğinde düzenlenen girişim-
cilik eğitimlerinde yer alan Engelli vatandaş-
ların %88’i başarılı bulunarak 50.000 TL’ye 
kadar hibe desteğinden yararlanarak kendi 
işlerinin patronu olduklarını belirtti. 

2019 YILINDA
istihdamda % 58,2’lik artış sağlandı

ÇÖP KONTEYNIRLARI 
ESTETİK GÖRÜNÜME KAVUŞUYOR

Aksaray Belediyesi çöp konteynırlarına daha estetik bir görünüm kazandır-
mak için çalışma başlattı.Belediye ekipleri tarafından çöp konteynerlerine, özel 
tasarımlı giydirme kutular yapılarak kente daha estetik bir görünüm kazandırı-

lıyor. Çim giydirme yapılan çöp konteynırları bulundukları noktalara yeni bir 
renk katıyor.Şehri her yönü ile estetik bir görünüm kazandırmak için çalışmalar 
yürüten Aksaray Belediyesi, kent merkezinde bulunan çöp konteynırlarına suni 
çim giydirme yaparak konteynırların hoş bir görünüm kazanmasını sağladı.Ya-
pılan çalışma ile ilgili açıklamalarda bulunan Belediye Başkanı Evren Dinçer, 
şehrin estetik bir görünüme kavuşması için çalışmalar yürüttüklerini altını 

çizdi.Başkan Dinçer yaptığı açıklamada şu ifadelere yer verdi; “Kent merkezinde 
bulunan çöp konteynırlara suni çim giydirme çalışmalarımız devam ediyor. Va-

tandaşlarımıza daha temiz ve estetik görünümlü bir şehirde yaşama imkânı 
sunmak için bu tür çalışmalar yürütüyoruz. Çöp konteynırlarının suni çim giydi-
rilmesiyle sokak, cadde ve meydanlarımız daha güzel ve estetik görünüme ka-
vuşuyor. Yeşil renkli suni çim halı ile kafes içerisine aldığımız konteynerlerimi-
zin çevresi temiz bir görünüme kavuşuyor. Yaptığımız bu çalışma ile vatandaş-
larımızdan çok güzel dönüşler aldık. Vatandaşlarımızın talepleri doğrultusunda 
suni çim giydirilmiş konteynerlerimizin sayısını daha fazla artıracağız " Dedi.

Gıda İşletmelerine 

Denetim Seferberliği Başladı

Tüm Türkiyede aynı anda uygulanan denetim seferberliğine , Aksaray İl 
Tarım ve Orman Müdürü Bülent SAKLAV, Gıda ve Yem Şube Müdürü ve berabe-
rinde gıda kontrol görevlileri katıldı. Denetimlerde, ilk gün süt ve süt ürünleri 

üretimi yapan tesislerin hijyen koşulları, fiziki şartları ve gıdaların saklama sı-
caklıkları denetlendi. Gıda kontrol ekipleri, taklit ve tağşiş incelemesi yapmak 

üzere numuneler aldı. Denetime katılan il Müdürümüz Bülent SAKLAV, "Bakanlı-
ğımızın talimatıyla 81 ilde denetim yapıyoruz. Biz de bütün denetçimizle şu an sa-

hadayız. İşetmelerde asgari teknik hijyenik şartları taşıyor mu, bakanlık onayı 
var mı, Veteriner Hekim / Gıda Mühendisi bulunuyor mu, ISO belgeleri var mı? 

Bunları kontrol ediyoruz. İşletmede çalışanların hijyen ve işletmenin hijyen du-
rumlarını kontrol ediyoruz. Gerekli görülen yerlerde analiz ettirilmek üzere nu-
muneler alınmaktadır. 2019 yılında ilimizde bulunan 3094 işletmeye 5630 dene-

tim gerçekleştirdik. Bu denetimlerde 420 numune aldık. 476.041 TL idari para ce-
zası uyguladık. Numuneli denetimlerimiz sürecektir.

Aksaray Valiliği öncülüğünde Elazığ ve Malatya’daki depremzedeler 1 Tır 
muhtelif gıdalardan oluşan yardım dualarla deprem bölgesine gönderildi.Ak-
saray Valisi Ali Mantı kuru gıda ve bakliyatlardan oluşan yardımların yanında 
vatandaşların battaniye ve yaşam malzemelerinden oluşan yardımlarını dep-
rem bölgesine ulaştırmak için büyük bir ilgi ve destek gösterdiğini söyledi.Ak-
saray Valiliği ve hayırseverlerin katkıları ile çeşitli kuru gıdalardan oluşan yar-
dımların hazırlandığını kaydeden Vali Ali Mantı “Bizim milletimiz her hangi bir 
yerde bir kişinin tırnağı ağrısa oraya koşar. Devletimiz her zaman güçlü bir 
şeklide vatandaşlarımızın yanında yer almıştır. Depremin ardından Aksaray 
top yekûn olarak seferber oldu. Herkes karınca karanınca imkânları nispetin-
ce yardımda bulunuyor. Bu vesile ile bugünde bir tır gönderiyoruz. Dünde gitti. 
Önümüzdeki günlerde ihtiyaca göre yardımlar yine gönderilecek” dedi.Vali Ali 
Mantı Elazığ ve Malatya’da yaşanan depremde vefat eden vatandaşlara 
Allah’tan rahmet yaralılara acil şifalar diledi. Konuşmaların ardından yardım 
tırı İl Müftüsü Cemalettin Bal’ın yaptığı duanın ardından deprem bölgesine 
uğurlandı.

Depremzedelere 
Aksaray’dan Yardım



BAŞKANLARDAN AKSARAY İÇİN ÖNEM ARZ EDEN GİRİŞİMLER
Başkanlar-

dan Ak Parti Ak-
saray Milletvekili 
Cengiz Aydoğ-
du’ya Teşekkür

Bir dizi 
önemli temaslar-
da bulunmak 
üzere Ankara’ya 
giden Aksaray Ti-
caret Borsası 
Başkanı Hamit 
Özkök, Aksaray Ti-
caret ve Sanayi 
Odası Başkanı Cü-
neyt Göktaş, Aksaray Ticaret Borsası Meclis Başkanı Nurettin Yapılcan, 
Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Fatih Tekin ilk olarak 
Türkiye Odalar Borsalar Birliği (TOBB) Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlunu 
ziyaret etti. TOBB Sosyal tesisler toplantı salonunda Aksaray’dan gelen 
heyeti ağırlayan Türkiye Odalar Borsalar Birliği (TOBB) Başkanı M. Rifat 

Hisarcıklıoğlu ziyaret-
ten duyduğu memnu-
niyeti dile getirerek 
başkanlara teşekkür 
etti.

TÜRKİYE ODALAR 
BORSALAR BİRLİĞİ 
(TOBB) BAŞKANI M. 
RİFAT HİSARCIKLIOĞLU 
AKSARAY’A DAVET 
EDİLDİ.

Türkiye Odalar Bor-
salar Birliği (TOBB) 

Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu, Ocak ayı içerisinde Aksaray Ticaret Bor-
sası ve Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası’nın ortaklaşa yapacağı progra-

ma başkanlar tarafından davet edildi. Başkan Hisarcıklıoğlu programa 
katılacağının sözünü verdi. Daha sonra çekilen hatıra fotoğrafı ile ziya-
ret son buldu.

AKSARAY – 
ULUKIŞLA 
DEMİRYOLU 
HATTI İÇİN SON 
NOKTAYA 
GELİNDİ

Aksaray De-
miryolu ‘nun 
2018 Yatırım 
Programına alı
nmasının ar- dın
dan birçok gi- ri-
şimde bulunan Ak-
saray Ticaret 
Borsası Başkanı Hamit Özkök ve Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası Baş-
kanı Cüneyt Göktaş, Devlet Demir Yolları İşletmesi Genel Müdür Yar-
dımcısı Fikret Şinasi Kazancıoğlu ve TCDD Genel Müdür Yardımcısı ve Yö-
netim Kurulu Üyesi Ulaştırma ve Altyapı Bakanlığı Demiryolu Düzenle-
me Genel Müdür Yardımcısı Bilal Tırnakçı ile bir araya geldi. Genel 

Müdür Yardımcıları Fik-
ret Şinasi Kazancıoğlu 
ve Bilal Tırnakçı Aksa-
ray – Ulukışla demir-
yolu hattı hakkında tek-
nik bilgiler verdi. Ko-
nunun önemine ve Ak-
saray’ın coğrafi özelli-
ğine binayen ortak bir 
açıklama yapan heyet 
“Öncelikle Aksaray’ımı-
zın yetiştirmiş olduğu 
değerlerden olan, de-

miryolu için 
büyük çaba 
sarf eden, 
bürokrasiyi 
etkin bir şe-
kilde kulla-
nan ve de-
miryolu pro-
jesinin bu 
noktaya gel-
mesini sağ-
layan Ak 
Parti Aksa-
ray Milletve-
kili Cengiz 
Aydoğdu’ya 
çok teşekkür ediyoruz. Anadolu’nun ortasında kuzeyi güneye, doğuyu ba-
tıya bağlayan kadim bir şehirdir. İpekyolu güzergâhında bulunması, st-
ratejik konumu ve Aksaray’ın teşvik sisteminde 6. bölgede yer almasın-
dan dolayı yatırımcılar için cazibe merkezi haline gelmiştir. Uluslarara-
sı bir çok firma şehrimizde üretim yapmaktadır. Fakat sevkiyat ve lojis-
tik bakımdan sıkıntı çekmektedir. Aksaray Ulukışla demiryolunun faali-
yete geçmesiyle birlikte Aksaray’ımızda üretilen ihraç mallarının Mer-
sin Limanına ekonomik olarak daha cazip fiyat ve koşullarda taşınması 
Aksaray’da yatırım yapan iş adamlarına büyük bir avantaj sağlayacak-
tır. Aksaray’ımız böylece yatırımcılar için hem lojistik, hem de stratejik 
manada cazibe şehri haline gelecektir” dedi. TCDD Genel Müdür Yar-
dımcısı ve Yönetim Kurulu Üyesi Ulaştırma ve Altyapı Bakanlığı Demir-
yolu Düzenleme Genel Müdür Yardımcısı Bilal Tırnakçı ise Ulukışla Ak-
saray Demiryolu hattının projesinin 2018 yılında tamamlandığını ihale 
aşamasına geldiğini ifade etti. Tırnakçı Aksaray Konya Antalya hattının 
projesinin ise 2020 yılı haziran ayında tamamlanarak ihaleye çıkacağı 
bilgisini verdi.

Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Cüneyt Göktaş, 2020 yılı Yurt dışı fuar organizasyonları hakkında 
açıklamalarda bulundu.

Geçtiğimiz yıllar içerisin-
de yurt dışı fuar organizas-
yonlarının katılımın az olması 
nedeniyle düzenlenemediği-
nin ve bu sorunun önüne ge-
çildiğinin altını çizen Göktaş, 
yaptığı açıklama da “2020 yı-
lında Aksaray Ticaret ve Sa-
nayi Odası olarak yurt dışı 
fuar organizasyonlarına yeni 
bir dönem başlatıyoruz. 2019 
yılında startını verdiğimiz yurt 
dışı organizasyonlarını 2020 
yılında daha fazla artırarak 
düzenleyeceğiz. Bundan ön-
ceki yıllarda Oda olarak Yurt 
Dışı Fuar Organizasyonu dü-
zenlemek istediğimizde katı-
lımın az olması nedeniyle ba-
şarısız olunuyordu fakat 
Konya Ticaret Odamız ile yap-
tığımız kardeş oda protokolü 
kapsamında bu sorunun 
önüne geçmeyi planlıyoruz.

Bu kapsamda herhangi bir sektörde yurt dışı fuar organizasyonu olduğunda katılım az bile olsa Konya Ticaret Odası ile birle-
şecek ve İki Kardeş Odanın üyelerini birlikte göndereceğiz. Bizler üyelerinin sorunlarına çözüm odaklı bakış açısına sahip bir ku-
ruluş olarak üyelerimizin menfaatleri doğrultusunda hareket ediyoruz. Fuarlar nasıl ki en büyük ve en kapsamlı Pazarlar ise biz-
lerinde görevi katılım göstermek isteyen üyelerini bu pazarlarla buluşturmaktır. Aksaray adına önemli bir adım olarak düşündü-
ğümüz yeni dönemin verimli geçmesini diliyorum” Dedi.

YURT DIŞI ORGANİZASYONLARI

YARIM KALMAYACAK

www.aksaraytso.org.tr

Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası Üyelere ve personellerine 
eğitimler düzenlemeye devam ederken, geçtiğimiz gün içerisinde 
stres, öfke kontrolü ve çatışma yönetimi düzenleyerek personel 
gelişimlerine katkı sağladı.ATSO Eğitim salonunda Psikolog 
Aysun Hızlı Okur tarafından verilen eğitime Oda personelleri ka-
tılım gösterirken, ATSO Başkanı Göktaş’ta eğitimlere ilişkin açık-
lama da bulundu.Üyelere daha hizmet vermek adına sürekli ola-
rak personel eğitimi düzenlediklerinin altını çizen ATSO Yönetim 
Kurulu Başkanı Cüneyt Göktaş, yaptığı açıklama da; “Türkiye Oda-
lar ve Borsalar Birliğinin tüm illerde ve ilçelerde eğitime verdiği 
önemin farkında olarak her yıl onlarca eğitimi hem üyelerimize 
hem de personellerimize yönelik olarak düzenliyoruz. Mart ayın-
da Odamızdaki çalışma arkadaşlarımıza Stres, Öfke Kontrolü ve 
Çatışma yönetimi ad altında eğitimler düzenleyerek gelişimlerine 
katkı sağladık.Burada dikkat çekmek istediğim temel nokta Oda-
mızın en büyük ve en temel amacı üyelerine daha kaliteli ve daha 
iyi hizmet sunabilmek olduğudur. Bu belirlediğimiz amacın baş-

langıç noktası da personellerimizden geçmektedir. Bizlerde per-
sonellerimizin her alanda başarılarını artırabilmeleri ve gelişim-
lerine katkı sağlayabilmeleri adına eğitimler düzenliyoruz. TOBB 
Başkanımız Hisarcıklıoğlu’nun her platforma dile getirdiği Eğitime 
yapılacak yatırımların ülkeye en büyük hizmettir düşüncesinden 
yola çıkarak 2020 yılında Aksaray’da eğitimler noktasında çok 
güzel imzalar atmaya devam edeceğiz. Nisan Ayı içerisinde Üye-
lerimize ve Personellerimize, Ekonomi Bakanlığı, TOBB ve Odamız 
İş Birliği ile Geniş Kapsamlı, Dış Ticaret Eğitimimizi düzenleyece-
ğiz. Bu eğitimler şehrimiz adına en büyük yatırımlardır. Bu nokta-
da üyelerimizden ve vatandaşlarımızdan isteğimiz düzenleyecek 
olduğumuz eğitimlere katılım göstermeleridir. Oda personelleri-
mize yönelik olarak düzenlediğimiz eğitime katkı sağlayan Psiko-
log Aysun Hızlı Okur’a da ayrıç teşekkür ediyor, başarılarının de-
vamını diliyorum” Dedi.

ATSO PERSONELİ DAHA İYİ HİZMET ADINA EĞİTİM ALDI



Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Cüneyt Göktaş, Bankacılık Sistemine Yönelik 
Ücretlere İlişkin düzenlemeler hakkında açıklama yaptı. Bankacılık Sistemine Yönelik Ücretlere İlişkin Dü-
zenlemelerin yürürlüğe girdiğini belirten ATSO Başkanı Göktaş yaptığı açıklama da “Ticari müşterisinin va-
desi gelmemiş bir veya birden çok taksit ödenmesinde bulunduğu veya kredi borcunun tamamını erken 

ödediği hallerde banka erken ödenen miktara göre tahak-
kuk etmeyen tüm faiz ve diğer maliyet unsurlarına ilişkin 
indirimleri yapmakla yükümlü olacaktır. Ticari müşterisinin 
kredinin tamamı için erken ödeme talebinde bulunması ha-
linde bankalar bu talebi kabul etmek zorunda olacaktır. Ti-
cari müşterilerden alınabilecek erken ödeme ücreti gerekli 
faiz indirimi yapılarak hesaplanan ve ticari müşteriler ta-
rafından bankaya erken ödenen tutarın kalan vadesi 24 ayı 
aşmayan kredilerde yüzde birini kalan vadesi 24 ayı aşan 
kredilerde ise yüzde ikisini geçemeyecektir. Faiz oranının 
değişken olarak belirlenmesi halinde bu müşterilerden 
erken ödeme ücreti talep edilemeyecektir. Ayrıca gerçek-
leştirdiğimiz talep sonucunda Hazine ve Maliye Bakanlığın-
dan gelen görüş kapsamında Hazine Destekli KGF kefaleti 
ile kullandırılan kredilerin erken kapatılması halinde Ban-
kalarca talep edilen erken kapama komisyonlarının alın-
maması gerektiği Bakanlıkça değerlendirilmiştir. Diğer ta-
raftan yürürlük tarihi 1/3/2020 olan Finansal Tüketicilerden 
Alınacak Ücretlere İlişkin Usul ve Esaslar Hakkında Yönet-
melikte Değişiklik Yapılmasına İlişkin Yönetmeliği ile birlik-
te; EFT işlemlerinden alınacak ücret işlem tutarının 1.000 
Tl’nin altında olması halinde mobil bankacılık uygulamalrı 
ve internet bankacılığı aracılığıyla yapılan işlemler ile dü-
zenli ödemelerde 1 Tl’yi, ATM’den yapılan işlemlerde 2 Tl’yi, 
diğer kanallar ile yapılan işlemlerde 5 Tl’yi geçemeyecek-
tir. İşlem tutarının 1.000 ile 50.000 TL arasında olması ha-

linde bu sınırlar sırasıyla 2 TL, 5 TL ve 10 TL olarak, işlem tutarının 50.000 TL ve üzerinde olması duru-
munda ise 25 TL, 50 TL ve 100 TL olarak uygulanacaktır. Kuruluş ile Finansal Tüketici arasında ki sözleş-
mede geç işlemler olarak belirlenen ve mutat saatler dışında yapılan EFT işlemlerinde anılan sınırlar 
yüzde elli artırımlı olarak uygulanacaktır. Havale işlemlerinde ise uygulanacak azami ücretler EFT işlem-
leri için belirtilen ayrımlara tabi olarak ilgili ücretlerin yarısı oranında uygulanacaktır. Bankalarca ger-
çekleştirilen uluslararası para transfer işlemlerinin ücretleri ise finansal tüketici ile banka arasında dü-
zenlenen sözleşme ile belirlenecektir” Dedi.

BANKACILIK ÜCRETLERİNE İLİŞKİN
YENİ DÜZENLEMELER

Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Baş-
kanı Cüneyt Göktaş, Meclis Başkanı Fatih Tekin, Yönetim 
Kurulu Başkan Yardımcısı Ahmet Kulak, ATSO Mobilya 
Sektör Üyesi Hüseyin Bal ve Genel Sekreter Murat Yıl-
maz’dan oluşan ATSO Heyeti, Türkiye’nin ve Kocaeli ilinin 
en seçkin markalarını bir araya toplamak için 92 büyük gi-
rişimci tarafından kurulan Mobesko’yu inceleyerek, Aksa-
ray’da kurulması planlanan Mobilyacılar Sitesi ile ilgili 
yapım aşaması noktasında bilgi edindi.

Aksaray’da her fırsatta mobilyacılar sitesi kurulması 
gerektiğinin ve ATSO Üyelerinin bu noktada sürekli öneri 
ve talepte bulunduklarının altını çizen ATSO Başkanı Gök-
taş, yaptığı açıklama da “Aksaray Belediyemizin projeleri 
arasında yer alan Mobilyacılar Sitesi ile ilgili daha net ve 
faydalı bilgiler almak, aynı zamanda şehrimize ve bölge-
mizde katma değer yaratacak bir site inşa etmek adına 
Kocaeli ilinde kurulan Mobesko’nun yapım aşamasını ve 
çalışmalarını yerinde inceledik.

2006 yılında ağırlıklı olarak Kocaeli ili girişimcilerinin 
bir araya gelerek kurduğu S.S Dayanıklı Tüketim Malları 
ve Mobilyacılar Toplu İşyeri Yapı Kooperatifi (MOBESKO) 
aynı yıl içerisinde yatırımını gerçekleştirdiği 91.578 m² yü-
zölçümüne sahip arsasını satın almış ve 2007 yılında te-
meli atılarak, projenin inşaatına başlamış ve 2010 yılında 
ticari hayatına başlamıştır. Mobesko Projesi içinde 92 adet 
mağazanın yanı sıra personel ve ziyaretçilerin ihtiyaçları-
nı karşılayacağı ve neşeli bir alışveriş günü geçireceği res-
toran, kafeterya, büfe hizmetleri yanı sıra 750 araç kapa-
siteli açık - 800 araç kapasiteli kapalı otoparkımız hiz-

metleri yer almaktadır. Mağazaların her biri 4 
kat*400m²=1600m²’den oluşmakta olup her gün binlerce in-
sanın alışveriş yaptığı bir alan oluştuğunu inceleme fırsa-
tımız oldu. Mobesko Yönetim Kurulu Başkanı Şenol Başo-
ğul, Mobesko kuruluna kadar Kocaeli’nde ki birçok mobil-
ya mağazasının aynı Aksaray’da olduğu gibi dağınık ko-

numlarda olduğunu, Mobesko ile tek çatı altında toplana-
rak Kocaeli’ne büyük bir hava getirdiklerini ifade ederek 
bizlere son derece önemli bilgiler vermiştir. Aksaray Tica-
ret ve Sanayi Odası olarak bizlerde aldığımız bu bilgiler 
doğrultusunda Üyelerimiz ve Aksaray Belediyemizi ile ya-
pacağımız ortak çalışmalar neticesinde İç Anadolu Bölge-
sine ve şehrimize farklı bir hava getirecek aynı zamanda 
katma değerini artıracak bir site inşa edeceğiz ”Dedi.

ATSO HEYETİ MOBİLYACILAR SİTESİ İÇİN MOBESKO'YU İNCELEDİ

Aksaray’da bir araya gelen Sivil Toplum Kuruluşları 
(STK) yaptıkları basın açıklaması ile İdlib’de Türk asker-
lerine gerçekleştirilen hain saldırıya tepki göstererek 
birlik ve beraberlik mesajı verdi.  Aksaray'da sivil top-
lum örgütü başkanları bir araya gelerek İdlib'de ger-
çekleşen hain saldırıya ilişkin basın açıklaması yaptı. 
Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO) Meclis Salo-
nunda gerçekleştirilen toplantıda sivil toplum örgütü 
başkanları adına açıklama yapan Aksaray Ticaret Bor-
sası (ATB) Yönetim Kurulu Başkanı Hamit Özkök, toplan-
tının Türkiye genelinde 81 ilde gerçekleştirildiğini belir-
terek, 30'a yakın meslek örgütünün, sendika konfede-
rasyonu ve sivil toplum kuruluşlarının katıldığını söyle-
di. ATB Başkanı Özkök, Türk askerlerinin İdlib'de hem 
ülke sınırlarını hem de mazlumları koruduğunu belirte-
rek, “Bizler, her kritik dönemde milletimizin ve devleti-
mizin yanında durduk. Üstlendiğimiz sorumluluğun hak-
kını vererek hareket ettik. Bugün de, İdlib'te gerçekle-
şen hain saldırıya ilişkin, ortak tepkimizi gösteriyoruz. 

Öncelikle vatanın huzuru, güvenliği ve mazlumları mü-
dafaa etmek üzere üstlendikleri görevde şehit olan tüm 
kahraman askerlerimizin ruhları şad olsun. Rabbim şe-
hitlerimizin mekânını cennet, eylesin. Yakınlarına sabır 
ve metanet, yaralılarımıza acil şifalar nasip eylesin. Mil-
letimizin başı sağ olsun” dedi. “Rejim anlaşmaya uyma-
yarak askerlerimizi kalleşçe pusuya düşürdü” Başkan 
Özkök, İdlib'de Türkiye sınırlarını ve mazlumları koruyan 
Türk askerlerinin hain saldırı sonucu şehit edildiğini be-
lirterek, “Zira Suriye'de yaşanan zulümlere, yüz binlerce 
sivilin zalimce katledilmesine, milyonların evinden, top-
rağından sürülmesine, dünya sessiz kaldı. Türkiye'nin 
barış ve huzur odaklı çabalarıysa, ne yazık ki, pek çok 
ülkede karşılık görmedi. Buradan tekrar sesleniyoruz. 
Karşımızda, insanlıktan nasibini almamış, tüm ahlaki, in-
sani ve dini değerleri hiçe sayan, kendi yurttaşlarını bile 
topraklarından eden, canlarına kasteden, zihniyete 
sahip bir rejim bulunuyor. Suriye'yi her geçen gün daha 
da ağır bir yıkıma sürüklüyor. İşte rejim güçleri son ola-

rak yapılan anlaşmalara uymayarak, askerlerimizi kal-
leşçe pusuya düşürdü. Bu saldırı, asla kabul edilemez. 
Dolayısıyla masum insanları katleden ve ülkemizin gü-
venliğine de açık tehdit oluşturan bu rejim unsurlarına 
karşı sessiz kalmamız beklenemez. Tarihi ve kültürel 
bağlarımız bulunan, rejimin zulmünden kaçan Suriyeli 
kardeşlerimizin yaşama hakkını korumak tarihi, insanı 
ve vicdani sorumluluğumuzdur. Türk Devleti ve ordusu, 
bugüne kadar Fırat Kalkanı, Zeytin Dalı ve Barış Pınarı 
Harekatı'yla terör örgütlerine ve destekçilerine gereken 
cevabı en güçlü şekilde vermiştir. Elbette bu acımasız 
saldırının sahipleri bunun bedelini ödeyecektir” diye ko-
nuştu. “Bahar Kalkanı Harekâtı'yla da bu bedeli ödeme-
ye de başlamışlardır” Başkan Özkök, “Şunu da herkes 
bilsin ki, biz, her türlü zorluğu aşmasını bilen bir mille-
tiz. Mevzubahis vatan olunca, tüm siyasi ve fikri ayrılık-
ları bir tarafta bırakırız. İşte şimdi de birlik ve beraber-
lik içinde hareket ediyor, sabır ve dayanışma gösteriyo-
ruz. Ülkemizin menfaatlerini her şeyin üstünde tutuyo-

ruz. Bugün her zamankinden daha güçlü şekilde biriz, 
bütünüz ve birlikteyiz. Türkiye'nin tüm kesimlerini tem-
sil eden Mesleki ve Sivil Toplum Örgütleri olarak, bay-
rağımızın altında kenetlendik. Katil rejime karşı kararlı 
şekilde mücadele eden devletimizin ve kahraman ordu-
muzun yanındayız. Alınacak her kararın, atılacak her 
adımın arkasındayız. Cenabı Hak ülkemizi korusun, mil-
letimizin birliğini ve dirliğini muhafaza etsin, ordumuzu 
muzaffer kılsın” şeklinde konuştu. Toplantıya ATSO Yö-
netim Kurulu Başkanı Cüneyt Göktaş, Ticaret Borsası 
Başkanı Hamit Özkök, Ziraat Odası Başkanı Emin Koçak, 
ATSO Meclis Başkanı Fatih Tekin, Ticaret Borsası Meclis 
Başkanı Nurettin Yapılcan, TİSK, HAK - İŞ, KAMU-SEN, 
MEMUR-SEN, TÜRK-İŞ, AKMÜB, TÜMSİAD, MÜSİAD, TÜR-
MOB, TESK, Eczacılar Odası, Aksaray Barosu, Veteriner-
ler Odası, TOBB Kadın ve Genç Girişimciler Kurulu üye-
leri katıldı.

AKSARAY'DAN KAHRAMAN ORDUMUZA DESTEK



MİRAÇ KANDİLİNİZ
MÜBAREK OLSUN

“Bir gece, kendisine bazı delillerimizi gösterelim diye kulu Muhammedi, Mescid-i Haramdan, 
çevresini mübarek kıldığımız Mescid-i Aksaya götüren O zatın şanı ne yücedir! Bütün 

eksikliklerden uzaktır O! Gerçekten, herseyi işiten, her şeyi gören O'dur."İsrâ Suresi

Cüneyt GÖKTAŞ
Yönetim Kurulu Başkanı

Fatih TEKİN
Meclis Başkanı

Ahmet KULAK
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı

Rafet ALTINPINAR
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı

Ahmet PEKTAŞ
Yönetim Kurulu Sayman Üyesi

Ahmet SÖKMEN
Meclis Üyesi

Alparslan BAYRAKTAR
Meclis Üyesi

Ahmet KOÇAŞ
Meclis Üyesi

Cebrail ÇINAR
Meclis Üyesi

Enver ŞANLI
Meclis Üyesi

Emin EROĞLU
Meclis Üyesi

Gürsel ÖZKAN
Meclis Üyesi

Hasan Hüseyin ÜNVER
Meclis Üyesi

Hasan DEMİR
Meclis Üyesi

İbrahim TALAŞLI
Meclis Üyesi

Kerim YARDIMLI
Meclis Üyesi

Mustafa ET
Meclis Üyesi

Murat ESKİL
Meclis Üyesi

Murat KOYUNCU
Meclis Üyesi

Mahir SARI
Meclis Üyesi

Ömer GİZLENCİ
Meclis Üyesi

Özcan CEYLAN
Meclis Üyesi

Ramazan EROL
Meclis Üyesi

Seyfettin KARAGÖZ
Meclis Üyesi

Sefer DİLEKÇİ
Meclis Üyesi

Turgay GÜMÜŞAY
Meclis Üyesi

Yasin KUYUCU
Meclis Üyesi

Murat YILMAZ
Genel Sekreter


